

Date: 14/12/2025  
Reference No: CEO/116/2025

التاريخ: 2025/12/14م  
رقم الإشارة، مرتب/2025/116

Mr. Nasser Abdulla Al Abdul Alghani  
Market Operations & Control Department  
Qatar Exchange  
Doha, Qatar

السيد / ناصر عبد الله العبد الغني  
مدير إدارة عمليات السوق والمراقبة  
بورصة قطر  
الدوحة - قطر

Greetings,

تحية طيبة وبعد،،،

Subject: EGM

الموضوع: الجمعية العامة غير العادية

With reference to the above subject, please be notified that the EGM meeting of Alijarah Holding will be held on Monday 12 January 2026 at 4:30 pm in Alijarah building – Al Hilal D-ring road (Al Wajbah Hall).

كل التقدير والإحترام يرجى من سيادتكم التكرم بالعلم أن الجمعية العامة غير العادية للشركة الوطنية للإجارة القابضة، ستعقد بمشيئة الله تعالى يوم الاثنين الموافق 12 يناير 2026م، في تمام الساعة 4:30 عصراً في مقر الشركة الهلال- الدائري الرابع (قاعة الوجبة).

And In case of incompletes of quorum the second meeting will be held on Wednesday, 14 January 2026 at 4:30 pm and same place.

وفي حال عدم إكمال النصاب سوف يعقد الاجتماع الثاني يوم الأربعاء الموافق 14 يناير 2026م في تمام الساعة 4:30 مساءً وينتفىس المكان.

Regards,

وتفضلوا بقبول فائق التقدير والإحترام

حمد حسن الجمالي  
الرئيس التنفيذي

Hamad Hassan Al-Jamali  
Chief Executive Officer



P.O.Box 24141 Doha, Qatar

Cc: Qatar Financial Markets Authority

نسخة: هيئة قطر للأسواق المالية

Subject: EGM Agenda of Alijarah Holding

الموضوع: بنود جدول أعمال الجمعية العامة غير  
العادية

The Board of Directors is authorized to do  
the following:

تفويض مجلس الإدارة بالآتي:

**First:** To approve the extension of the company's term for twenty-five (25) years, starting from the date of expiry of the current term in August 2028 until August 2053, including amending the Articles of Association, and completing all the necessary procedures for this with the competent official authorities.

**أولاً:** الموافقة على تمديد مدة الشركة لمدة خمساً وعشرين (25) سنة أخرى تبدأ من تاريخ انتهاء المدة الحالية في أغسطس 2028م الى أغسطس 2053، بما في ذلك تعديل النظام الأساسي، واستكمال كافة الإجراءات اللازمة لذلك لدى الجهات الرسمية المختصة.

**Second:** Approval to amend the company's articles of association in accordance with the Corporate Governance System for Companies and Legal Entities Listed on the Main Market issued by the Board of Directors of the Qatar Financial Markets Authority Resolution No. (5) of 2025 (for Article No. 4-24-25-27-30-33-34-80-81-88-89-90).

**ثانياً:** الموافقة على تعديل النظام الأساسي للشركة بما يتوافق مع نظام حوكمة الشركات والكيانات القانونية المدرجة في السوق الرئيسية الصادر بقرار مجلس إدارة هيئة قطر للأسواق المالية رقم (5) لسنة 2025 (للمادة رقم 4-24-25-27-30-33-34-80-81-88-89-90).

**Third:** Authorizing the Chairman of the Board of Directors or his designee to coordinate with the regulatory authorities (QFMA-MOCI and QSE) to implement the amendments and to adopt the final version of the Articles of Association after the amendment.

**ثالثاً:** تفويض رئيس مجلس الإدارة أو من يفوضه بالتنسيق مع الجهات الرقابية (هيئة قطر للأسواق المالية - وزارة التجارة والصناعة - بورصة قطر) لتنفيذ التعديلات والاضافات واعتماد الصيغة النهائية للنظام الأساسي بعد التعديل.

**Fourth:** Approving the authorization of the Chairman of the Board, or his delegates, to sign the documents and applications required to implement the resolutions of the EGM submit them to the official authorities and receive the certified copies of the amended Articles of Association.

**رابعاً:** الموافقة على تفويض رئيس مجلس الإدارة أو من يفوضه بالتوقيع على المستندات والطلبات اللازمة لتنفيذ قرارات الجمعية العامة غير العادية، وتقديمها للجهات الرسمية، واستلام النسخ المعتمدة من النظام الأساسي بعد التعديل.

Cc: Qatar Financial Markets Authority

نسخة: هيئة قطر للأسواق المالية

رأس المال المدفوع ٤٩٤,٨٠٢,٠٠٠ ريال قطري  
Paid Up Capital Qatari Riyals 494,802,000

شركة مساهمة عامة قطرية  
Qatari Public Shareholding Company

رقم السجل التجاري : ٢٦٤٨٧  
C.R. No. 26487